



TENDER ADDENDUM

Traffic Control Services for
NCC Quebec Urban Lands and Gatineau
Park

NCC Tender No.: MA065-A

March 16, 2023

Page 1 of 1

ADDENDUM No. 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

To correct the text under *Inquiries* Section in CanadaBuys Tender Notice Description:

INQUIRIES:

To ensure the integrity of this Contract/RFSO process, all enquiries and other communications must be directed only to Micheline Al-Koutsi, Senior Contract Officer by email at micheline.al-koutsi@ncc-ccn.ca no later than ~~March 1st, 2023~~ five (5) business days prior to the date set for solicitation closing in order to be considered by the NCC.

All other terms and conditions remain the same.

ADDENDA À LA SOUMISSION

Services de contrôle de la circulation
aux terrains urbains de la CCN et
Parc de la Gatineau

No. de soumission de la CCN: MA065-A

Le 16 mars 2023

Page 1 de 1

ADDENDA no. 1

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

Pour corriger le texte sous la Section Demandes de Renseignements dans la description de l'avis d'appel d'offres de CanadaBuy:

DEMANDES DE RENSEIGNEMENTS :

Afin d'assurer l'intégrité du processus d'appel d'offres/DOAC, toutes les demandes de renseignements et autres communications doivent être adressées uniquement à Micheline Al-Koutsi, agente principale des contrats, par courriel à micheline.al-koutsi@ncc-ccn.ca au plus tard ~~le 1er mars 2023~~ 5 jours ouvrables avant la date prévue pour la fermeture de l'appel d'offres afin d'être prises en considération par la CCN.

Tous les autres termes et conditions demeurent les mêmes.

Micheline Al-Koutsi
Senior Contract Officer / Agente principale de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux